國立成功大學      學年度       學期
選修具服務學習內涵之通識課程或專業課程免修服務學習課程申請表
National Cheng Kung University

Exempt Service Learning Course by Taking General Course or Professional Course with Service Learning Content Application Form 

	開課單位
Course opening

Unit
	
	通識或專業課程
名稱
General Course/  Professional Course:
	

	課程序號

Course Code
	
	任課教師

Teacher
	

	修習時間

Period
	________學年度

________學期

Year _____

Semester ____
	免修科目

(勾選)

Course exempted
(selected)
	□服務學習(一)   

□Service Learning (1)

□服務學習(二)   

□Service Learning (2)

□服務學習(三)

□Service Learning (3)


	學系

Department
	學號

Student ID
	姓名

Name
	備註
Remarks



	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	申  　 請    程     序 

Application procedure

	1. 教學單位主管
   (免修者所屬單位)
Department  chair (for Bachelor degree course)

(applicant’s department) 
	2.  任課教師
 Teacher
	3. 教務處課務組 
Curriculum Division of Office of Academic Affairs 
	4.教務處註冊組Registrar Division of Office of Academic Affairs

	是否同意免修

Exempted approval 
	□是

□Yes
	實際服務至少8小時
Service hour is at least 8 hours

	□是

□Yes
	課程是否經推動小組
審查通過

Approved by Service Learning Promotion Team
	□是

□Yes
	

	
	□否

□No


	
	□否

□No
	
	□否

□No
	

	
	
	
	

	備註：
1.依據「國立成功大學服務學習課程實施辦法」第七條規定：「…學生修習融入服務學習內涵之通識課程或專業課程及格且實際服務時數至少8小時以上者，經教學單位主管同意後，得申請免修服務學習課程。相關免修規定，由各教學單位自行訂定。」
2.又依該辦法第五條第一項規定：凡具融入服務學習內涵之課程性質者，須依規定之格式，將計畫書循行政程序，送服務學習課程推動小組審核通過始得開課。
3.非當學期請附成績單於本表俾利承辦人員辦理審核及免修事宜。

4.請同學於學期初先向所屬教學單位確認：欲修習科目是否可免修服務學習課程。

5.本申請表經欲免修學生之所屬教學單位主管同意簽章且任課教師簽名後，經教務處課務組簽核，成績通過後送教務處註冊組辦理。
Remarks: 

1. According to “Implementation Regulations for Service Learning Courses” Article 7, Students who have completed a service-learning oriented general knowledge or specialized course with a minimum of eight hours of actual service participation may apply for equivalent course waiver, which shall be approved by the department chair. All departments shall formulate regulations governing the waiver accreditation of service-learning hours.
2. According to “Implementation Regulations for Service Learning Courses” Article 5.a, all courses that integrate service learning content should follow the administrative procedure and submit the plan as per the related stipulations to the service learning promotion team for approval, and report to the curriculum committee for scrutiny before starting the course.
3. If student’s volunteering hours are not within the same semester which service learning course is opened, student should submit the result as well. 
4. Student who takes general course or professional course, and wants to exempt Service Learning courses must get Department Chair’s approval at the beginning of the semester.

5. After this form is signed by the teacher who opens service learning course, and signed by the department chair where student belongs to, student should submit this form to curriculum division and register division for approval.


